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Abstract (en)
The invention relates to a closure device (1) for an end face (2) of a housing (3), especially an evacuable cylindrical housing. The device comprises
a cap (5) encompassing the end face (2) of the cylindrical housing (3) and having an end wall in which a drilled hole is provided. A sealing
apparatus (6) is arranged between the drilled hole and an interior space of the housing (3). The cap (5) is connected via a coupling apparatus (13)
to the sealing apparatus (6) and/or to the cylindrical housing (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verschlußvorrichtung (1) für eine Stirnseite (2) eines, insbesondere evakuierbaren zylinderförmigen Gehäuses (3). Diese
umfaßt eine die Stirnseite (2) des zylinderförmigen Gehäuses (3) umfassende Kappe (5), mit einer Stirnwand, in der eine Bohrung angeordnet
ist. Zwischen der Bohrung und einem Innenraum des Gehäuses (3) ist eine Dichtungsvorrichtung (6) angeordnet. Die Kappe (5) ist über eine
Kupplungsvorrichtung (13) mit der Dichtungsvorrichtung (6) und bzw. oder dem zylinderförmigen Gehäuse (3) verbunden. <IMAGE>
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